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Waarnemend minister van Buitenlandse Zaken Sigmar Gabriel  pleit
voor een nieuwe Duitse en Europese politiek ten opzichte van de
Verenigde Staten.  

De VS is  verzwakt  in  de  internationale  politiek  en  de  Amerikaanse  rol  als
beschermer  van  Duitsland  en  Europa  is  niet  meer  vanzelfsprekend,  zegt  Gabriel
volgens  de  Süddeutsche  Zeitung dinsdag tijdens  een  toespraak  bij  de
Körberstiftung  in  Berlijn.  De  krant  heeft  de  toespraak  al  kunnen lezen.  Volgens
Gabriël moet Duitsland zelfbewuster zijn eigen belangen verdedigen en niet op de
VS wachten.  Ook  de  Europese  Unie  kan  het  zich  niet  meer  permitteren  om langs
de zijlijn  te  staan  in  de  internationale  politiek,  aldus  Gabriel.  Als  drijvende
krachten  in  Europa  noemt  hij  Frankrijk  en  Duitsland.

Uit  een  enquête  in  opdracht  van  de  Körberstiftung  komt  naar  voren  dat  een
meerderheid  van  de  ondervraagde Duitsers  Frankrijk  als  belangrijkste  partner  in
de buitenlandse politiek ziet,  belangrijker  dan de Verenigde Staten.  Lees meer bij
Zeit  Online  en  over  de  enquête  bij  de  Körberstiftung
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